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Protokół 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego  

Rady Miejskiej w Więcborku  

z dnia 26.03.2018 r. 

 

 

Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Posiedzenie trwało od godz. 12:00 – 12:50.  

 

Obecność według załączonej listy obecności.   

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli:  

 

1. Burmistrz Więcborka – Waldemar Kuszewski 

2. Dyrektor MGOPS – Tomasz Siekierka 

3. p.o. Dyrektora ŚDS – Sylwester Trzósło 

 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji p. Beata Lida powitała wszystkich zebranych 

przypominając przesłaną wcześniej Radnym tematykę porządku obrad, która przedstawia się 

następująco: 

1. Działalność Środowiskowego Domy Samopomocy jako samodzielnej jednostki 

samorządowej. 

a) przedstawienie planu budżetu na rok 2018, 

b) przedstawienie działalności ŚDS, 

c) plusy i minusy wydzielenia ze struktur MGOPS 

2. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przegłosowanie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad. 1.  

Informację dotyczącą działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Więcborku, plan 

pracy na rok 2018, środki finansowe jakimi dysponuje jednostka przedstawił p.o. Dyrektora – 

Sylwester Trzósło. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

S. Trzósło poinformował o złożeniu wniosku do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

o dofinansowanie zakupu samochodu 9 osobowego dla osób niepełnosprawnych. Koszt 

samochodu 118 tys. zł. Obecnie ŚDS dysponuje samochodem 5 –letnim. Dziennie pokonuje 

ok. 200 km. Na 35 uczestników 23 jest dowożonych z terenu całej gminy. Z PFRON można 

otrzymać dofinansowanie w wysokości 70% wartości inwestycji, max 80 tys. zł. Wkład własny 

będzie wynosił 38 tys. zł. ŚDS w tym roku prawdopodobnie zaoszczędzi kwotę 20-25 tys. zł. 

zwrócił się z prośbą do Wydziału Polityki Społecznej o wyrażenie zgody na przesunięcie 

zaoszczędzonych środków na zakup samochodu. Odpowiedź jest pozytywna. Jeśli wniosek 

zakwalifikuje się na dofinansowanie Urząd wyrazi zgodę na wykorzystanie środków na zakup 
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samochodu. ŚDS zapewne zwróci się  o pomoc w dofinansowaniu brakującej kwoty 15-18 tys. 

zł. Jeśli ŚDS otrzyma dofinansowanie wniosek będzie musiał zostać rozliczony do końca 

listopada. 

 

Radny S. Piłka zapytał czy będzie zatrudniony 2 kierowca? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że obecnie jest kierowca na umowę zlecenie. Jeśli uda się zakupić 

samochód będziemy planowali 2 kierowcę na umowę zlecenie. 

 

Radny S. Piłka zapytał na co przeznaczana jest kwota 80 tys. zł w usługach pozostałych? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że na wynajem autokaru na wycieczki, zawody, psychiatrę, dowóz  

i odwożenie uczestników, bilety wstępu, koszty przesyłki, dodatkowi specjaliści. Kontynuując 

S. Trzósło poinformował, że w ŚDS jest 35 uczestników. Lokalowo jednostka jest w stanie 

przyjąć większą liczbę. Jest pomysł zwiększenia liczby do 40. Jeśli będzie akceptacja nastąpi 

to od 1 grudnia. Można by zawrzeć porozumienie z gminą Sośno i przyjąć uczestników z 

sąsiedniej gminy. 

 

Radny S. Piłka dopytywał czy dotacja w całości pokrywa wydatki jednostki? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że tak. Ubiegły rok był trochę nerwowy. W tym roku dotacja została 

zwiększona o 75 tys. zł. W przyszłym roku powinien być jeszcze większy budżet, zwiększony 

o 50 tys. zł. 

 

Radna B. Lida pytała czy każdego dnia jest komplet uczestników? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że bywa różnie od 28 do 35 osób. Frekwencja jest wysoka. 

 

Radny R. Kałaczyński pytał co z osobami, które ukończą szkołę specjalną? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że jeśli są to nasi mieszkańcy to mogą korzystać z usług oferowanych 

przez ŚDS. 

 

Radna B. Lida pytała czy zwiększenie liczby uczestników nastąpi po złożeniu wniosku i decyzji 

Wojewody? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że tak. 

 

Radny S. Posieczek pytał co wchodzi w zakres kwoty przeznaczonej na uczestnika? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że kadra, art. spożywcze do pracowni kulinarnej, gorący posiłek 

finansowany jest ze środków MGOPS. 

 
Radna B. Lida pytała o problemy z uczestnikami? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że nie ma wielkich problemów. ŚDS cały czas współpracuje  

z MGOPS, zwłaszcza z pracownikami socjalnymi. 

 

Radna B. Lida pytała o ilość zatrudnionej kadry? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że w zakresie rehabilitacji, instruktorów terapii zajęciowej zatrudnienie 

utrzymuje się na poziomie 6,5 etatu, co jest zgodne z Rozporządzeniem określającym ilość 
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pracowników przypadających na uczestnika o określonym schorzeniu. Jeśli nastąpi zwiększenie 

liczby uczestników będzie należało zwiększyć kadrę. 

 

Radna B. Lida zapytała o kadrę księgową? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że zatrudniona jest 1 osoba, która zajmuje się sprawami finansowymi  

i kadrowymi oraz jedna osoba ma zwiększony zakres czynności o sprawy organizacyjne. 

 

Radny R. Kałaczyński zapytał czy kadra radzi sobie z uczestnikami. 

 

S. Trzósło odpowiedział, że stara się sobie radzić. 

 

T. Siekierka dodał, że jednostka jest stabilna, wyposażona, posiada zwiększoną dotację. 

 

Radny R. Kałaczyński zapytał czy planowany jest udział uczestników ŚDS w Olimpiadzie 

Sportowców Wiejskich. Czy planowane są treningi? 

 

S. Trzósło odpowiedział, że cały rok ŚDS uczestniczy w olimpiadach, zawodach. 

 

S. Trzósło wspomniał o braku miejsc parkingowych. Odkąd uruchomiony jest na boisku jest trochę 

lepiej. 

 

 

Więcej pytań nie było. 

 

S. Trzósło zaprosił do obejrzenia Jednostki. 

 

Spotkanie Komisji zakończono. 

Prot. E.K.K. 

Przewodnicząca Komisji 

 

                             /-/  Beata Lida 


